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 براســاس اعلام وزارت بهداشت، 

وضعیت بیمارســتان ها حاکی از گزارش
فروکــش کــردن مــوج بــزرگ 
آنفلوآنزاست، اما باتوجه به افزایش موارد کووید-19 
در کشورهای اروپایی و آسیایی، احتمال شیوع کرونا 
در ایران هم وجود دارد. اواخر مهرماه امسال بود که 
متخصصان از شیوع گسترده آنفلوآنزا در کشور خبر 
دادند و اینکه وضعیت بروز و شیوع آنفلوآنزا در کشور 
خوب نیســت؛ به طوری که تنها طی 2هفته موارد 
جدید آنفلوآنزا در سطح وسیعی گزارش شد. این در 
حالی بود که طبق روال هر سال به ویژه پیش از شیوع 
پاندمی کووید-19 آنفلوآنــزا در اواخر آذرماه ظاهر 
می شد، اما امسال شیوع زودهنگامش نظام سلامت را 
غافلگیر کرد. حالا اما پیــک اول بیماری رو به افول 
است، ولی متخصصان بروز پیک  دیگر در زمستان را 
هم قابل انتظار می دانند که اگر توامان با کووید-19 
باشد، نظام سلامت را با چالش مواجه خواهد کرد. 
البته رئیس سازمان جهانی بهداشت چند روز پیش، 
از نزدیک بودن دنیا به پایان دوران اضطرار کووید-19 
خبر داد، اما متخصصان اپیدمیولوژی می گویند پایان 
مرحله اضطراری به معنای خاموش شدن اپیدمی 
نیست و نمی توان با قطعیت اعلام کرد خیزش های 

بیماری دیگر وجود نخواهد داشت.

افزایش فوتی های کرونا در اروپا
»در هفته گذشته طبق آمار  ، تنها یک فوتی ناشی از 
کووید-19 در کشور داشتیم. وضعیت اکثر شهرهای 
کشور هم در نقشه کرونا به رنگ آبی است.« این نکته 
را حسین فرشیدی، معاون بهداشت وزارت بهداشت 
به ایسنا گفته و تأکید کرده: »البته اینکه براساس آمار 
اینطور تصور شود که کرونا تمام شده، درست نیست و 
باید به اطراف مان هم نگاه کنیم. وضعیت ابتلا و فوت 
در برخی کشورهایی که آمارهای بسیار بالایی طی 
7، 8ماه گذشته داشتند، بهبود یافته بود، اما دوباره با 
افزایش آمار مواجه شده اند. این موضوع هم در آسیا 
و هم در سطح اروپا و... دیده می شود. در کشورهایی 
مانند ژاپن و  چین آمار ابتلا به کووید-19 بالاست. 
ژاپن طی یک هفته گذشــته بالای ۶۰۰هزار مورد 

مثبت کرونا ثبت کرده است و میزان مرگ ومیر در 
کشورهایی مانند انگلستان، اسپانیا، آمریکا و... هم 
بالا رفته و بالای 1۵۰نفر در هفته اســت.« به گفته 
فرشیدی، وضعیت کرونا در کشور خوب است و طی 
یکی، دو هفته اخیر تقریبا بهترین شرایط را در مدت 
3ساله شیوع کرونا داشتیم: »امیدواریم که به همین 
صورت ادامه پیدا کند،  اما نکته مهم این اســت که 
بدانیم کرونا تمام نشده و اگر مقداری بی دقتی کنیم، 
 ممکن است سراغ ما هم بیاید؛ چراکه با وجود افزایش 
ابتلا در کشورهای اروپایی و آسیایی، احتمال افزایش 
موارد در کشــور ما هم وجود دارد.« این مسئول از 
کاهش شیوع آنفلوآنزا با توجه به کاهش بستری ها هم 
خبر می دهد و می گوید: »2هفته قبل آمار آنفلوآنزا 
افزایش بسیار شدیدی داشــت،  اما ظرف 2هفته، 
کاهش خوبی حدود 2۵ تا 3۰درصد را در ســطح 
بیمارستان ها می بینیم. باید توجه کرد علائم بسیاری 
از بیماری های ویروسی، شبیه هم هستند و عمده 
آنها در سال گذشته تحت عنوان کووید-19 شناخته 
می شــدند. حالا که کرونا کاهش پیدا کرده، سایر 

بیماری های ویروسی خودشان را نشان می دهند.« 

پیک بزرگ آنفلوآنزا در سیر نزولی 
»بروز ســالانه آنفلوآنزا به طور معمول دارای 3موج 
اســت که موج اولیه بروز بیماری معمولا در پاییز، 
موج دوم معمولا با شدت کمتر از موج اولیه در بهمن 
و اسفند و موج سوم هم در اردیبهشت سال بعد رخ 
می دهد.« شهنام عرشی، سرپرست مرکز مدیریت 
بیماری های واگیردار وزارت بهداشــت با بیان این 
مطلب به گذر از پیک بزرگ موج اولیه اشاره می کند 
و می گوید: »با توجه به گذر از پیک بزرگ موج اولیه 
و روند کاهشی آن، اکنون باید برای بروز موج دوم در 
بهمن امسال آمادگی داشته باشــیم. بر این اساس 
آموزش های بهداشت فردی و اجتماعی با تأکید بر 
استفاده از ماسک به ویژه در اماکن بسته و بدون تهویه، 
شست و شوی مرتب دست ها، تهویه مناسب اماکن 
به خصوص اماکن تجمعی و انجام واکسیناســیون 
آنفلوآنزا در گروه های هدف و اولویت دار بسیار ضروری 
اســت.«  او تأکید می کند: »به دلیل احتمال ابتلا به 

بیماری در همه فصول سال، واکسیناسیون آنفلوآنزای 
سالانه منوط به انجام آن فقط در اوایل مهر نیست و 
در هر زمانی از طول سال و برای گروه های اولویت دار 
با توجه به دسترسی به واکســن آنفلوآنزا، الزامی و 
ضروری اســت. همچنین ضرورت دارد درصورت 
علامت دار بودن، نسبت به مراجعه به پزشک اقدام 
کرده و از مصرف خودسرانه دارو و خوددرمانی پرهیز 
شــود. همچنین تا رفع علامت های حاد بیماری از 

حضور در محل کار و مدرسه اجتناب شود.« 

کنترل کرونا رها شده 
»با وجــود احتمال خیــز مجدد کرونا در کشــور، 
بی تفاوتی موجود به این وضعیت قابل انتقاد است.«  
حمید سوری، اپیدمیولوژیست درباره آخرین وضعیت 
کرونا در جهان می گوید: »راهبردهای صفر مقابله 
با کرونا در چین ناموفق بود و اکنون موجب طغیان 
جدید بیماری شده اســت؛ این در حالی است که 
با وجود طغیان بیماری در دیگر کشــورهای شرق 
آســیا، این احتمال وجود دارد ما هم در ایران شاهد 
طغیان های مشابه از بیماری باشیم.« سوری آمادگی 
نظام ســلامت در این باره را  ضروری عنوان می کند 
و ادامه می دهد: »نباید دوباره مشــابه سال98 که 
نخستین ورود بیماری به کشور رقم خورد، غافلگیر 
شویم. در این باره ضرورت دارد تا اوضاع اپیدمی در 
شرق و جنوب شرقی آسیا رصد شود و ساختارهای 
بهداشتی و درمانی و جامعه هم در این باره آمادگی 
لازم را داشته باشند؛ هر چند به نظر می رسد نوعی 
رهاشدگی در کنترل اپیدمی حاصل شده و به نوعی با 
موارد جدید یا واریانت ها امکان مقابله نداشته باشیم؛ 
آن هم درحالی که ســطح ایمنی در جامعه به دلیل 
فاصله ای که با آخرین زمان واکسیناسیون به وجود 
آمده، بسیار ضعیف شده است.« این اپیدمیولوژیست 
تأکید می کنــد: »در این باره نیاز به یک نقشــه راه 
داریم. باید ســناریوهای احتمالی را مســیریابی 
کرده و مســیرهایی را که ممکن است برای کنترل 
اپیدمی های بعــدی به کار ببرنــد، تدوین و تبیین 
کنیم. به نظر می رسد چنین اتفاقی رخ نداده و برای 
اپیدمی های بعدی آمادگــی چندانی نداریم. مردم 

هم به شکل عادی زندگی بازگشته و رفتارهای عادی 
محافظتی هم به حد صفر رسیده است. با توجه به 
وضعیت چین، جامعه ما هم آماده پذیرش یک پیک 
جدید کروناست؛ بر همین اساس باید هشدارها داده 
شــود و آمادگی ایجاد کنیم.« سوری همچنین در 
رابطه با اظهارنظر رئیس ســازمان جهانی بهداشت 
مبنی بر نزدیک بودن جهان به پایان دوران اضطرار 
هم توضیح می دهد: »پایان مرحله اضطراری به معنای 
خاموش شدن اپیدمی نیست، بلکه به معنای کاهش 
تهدیدهایی اســت که از سوی بیماری علیه جامعه 
وجود دارد. هم اکنون واریانت های جدید مانند یک 
آتش بس پس از یک جنگ تمام عیار و پرالتهاب بوده 
و معلوم نیست که آیا این التهاب دوباره شروع خواهد 
شد و باید منتظر خیز  های بیماری در جامعه باشیم یا 
خیر؟ درواقع در آتش بسی هستیم که معلوم نیست 
تا کی طول خواهد کشــید.« به گفته سوری زمانی 
که درباره پاندمی صحبت می شــود، یعنی بیماری 
حداقل در 2منطقه از مناطق ۶ گانه سازمان جهانی 
بهداشــت اپیدمی دارد: »هم اکنون التهاب اپیدمی 
در منطقه جنوب شرقی آسیا در جریان است و این 
بدین معناست که اپیدمی خاموش نشده، اما دیگر 
شــرایط اضطرار را ندارد. اپیدمی، طغیان و پاندمی 
3واژه متفاوت هستند. وقتی می گوییم طغیان بدین 
معناست که بیماری در یک محدوده زمانی و مکانی 
خاص و  در اپیدمی بیماری در یک شــهر، اســتان 
یا کشور متمرکز اســت. پاندمی هم وقتی است که 
بیماری از مرزها عبور کــرده و حداقل در 2منطقه 

سازمان جهانی بهداشت   فعال باشد.« 
او ادامه می دهد: »در ســال98 ما طغیان کرونا را در 
قم داشتیم که اگر کنترل می شد به گیلان، تهران و 
سایر نقاط کشور سرایت نمی کرد و تبدیل به اپیدمی 
نمی شد. اکنون هم باید رصد کنیم و ببینیم اگر طغیانی 
در جایی از کشور وجود دارد، با اعزام تیم های واکنش 
سریع آن را کنترل کنیم، اما نه رصدی صورت می گیرد 
و نه تیم واکنشــی وجود دارد. کار دیگر هم کنترل 
ترددهای بین کشورهای دارای طغیان یا اپیدمی با 
ایران است و باید تمهیدات کنترلی به شدت جامعی 

صورت بگیرد.« 

فروکش آنفلوآنزا، کمین کرونا 
 آمار ابتلا به آنفلوآنزا رو به کاهش و در حال گذر از پیک اول است، اما متخصصان نسبت به شیوع کرونا در کشورهای

 آسیای شرقی هشدار می دهند و معتقدند که در این باره باید آمادگی های لازم در ایران هم ایجاد شود 

امنیت امتحانات نهایی تامین است
 رئیس مرکز ارزشیابی و تضمین کیفیت نظام 

آزمون
آموزش و پرورش، دربــاره کم وکیف برگزاری 
امتحانات نهایی و حفــظ امنیت آن با توجه به 
تغییراتی که از ســال جاری در برگزاری کنکور رخ داده و سهم 
سوابق تحصیلی به ۴۰ درصد رسیده توضیحاتی ارائه و تأکید کرد 
که فرایند طراحی و ارسال ســؤالات امتحانات نهایی به گونه ای 
است که به هیچ عنوان امکان لو رفتن سؤال وجود ندارد. محسن 
زارعی با بیان اینکه از ســوی افراد مختلف و حتی در جلسات 
مختلفی که داریم از سوی نمایندگان برخی دستگاه های اجرایی 
این موضوع مطرح می شــود که آموزش و پرورش توان اجرایی 
کردن این کار را ندارد، افزود:  از دستگاه های دیگر می خواهم اگر 
هم ضعفی می بینند به آموزش و پــرورش کمک کنند. مصوبه 
شورای  عالی، ابلاغ شده و امکان عقبگرد وجود ندارد و تنها باید 

کمک کنیم که کار به نحو احسن انجام شود. 
رئیس مرکز ارزشیابی و تضمین کیفیت نظام آموزش و پرورش با 
بیان اینکه سبقه برگزاری امتحانات در آموزش و پرورش بیش از 
دیگر سازمان های متولی برگزاری آزمون های مختلف در سطح 
کشور است، گفت: آموزش و پرورش سال ها امتحانات نهایی را 
برگزار کرده و از قدیم الایام هم حساسیت روی امتحانات نهایی 
وجود داشته اســت و همه ما به خاطر داریم که سربرگ ها جدا 
می شــد، حوزه امتحانی خارج از مدرسه دانش آموز بود و اطلاع 

نداشتیم تصحیح کجا انجام می شود.
 اینکه آموزش و پرورش نمی تواند امتحانات نهایی ایمنی برگزار 
کند صرفا یک گزاره کلی است که باید منتقدان آن را تفسیر کنند 

که منظورشان چیست.
 زارعی با بیان اینکه بخشی از این تشکیک در توانمندی آموزش 
و پرورش برای برگزاری امن و مــورد اعتماد امتحانات نهایی به 
حواشی برگزاری امتحانات نهایی در سال های اخیر بازمی گردد و 
در برخی سال ها شاهد نشت سؤالات امتحانات نهایی و زیر سؤال 
رفتن صحت آن بوده ایم، گفت: بله، امنیت آزمون ها موضوع حائز 
اهمیتی است. البته طی چندسال اخیر، پروسه ارسال سؤالات 
آزمون به گونه ای انجام شده که لو رفتن سؤالات امتحان نهایی را 

به صفر رسانده است.
 او افزود: فرایند برگزاری امتحانات نهایی ما 3 بخش است؛ نخست 
طراحی و ارسال سؤالات، دوم برگزاری امتحانات در حوزه های 
اجرا و ســوم تصحیح اوراق در حوزه هــای تصحیح؛ در بخش 
نخست که طراحی سؤالات است باید گفت که طراحان ما کاملا 
ناشناخته هستند و در طول سالیان گذشته نیز همین گونه بوده 
است. طراحان در فضای قرنطینه کامل ۴8 تا 72 ساعتی تا بعد 
از برگزاری آزمون، قرار دارند. ضمن اینکه یک بانک جامع سؤال 
با عنوان بانک ابزارهای ارزشیابی راه اندازی شده و در دسترس 
طراحان قرار گرفته اســت. رئیس مرکز ارزشــیابی و تضمین 
کیفیت نظام آموزش و پرورش با بیان اینکه این سامانه در اختیار 
همه دبیران کشور قرار گرفته و بنای ما این است که توسعه یابد 
و در اختیار دانش آموزان و اولیای آنها هم قرار بگیرد تا آنها هم در 
طراحی سؤالات سهیم شوند، تأکید کرد: به این ترتیب هرکسی 
می تواند براساس بارم بندی و اهداف دروس که توسط سازمان 
پژوهش مشخص شده سؤالاتی را برای آن بانک آماده کند، با این 

اقدام، بانک سؤالات غنی سازی  می شود. زارعی ادامه داد:  سؤالات 
ارسالی در 2 مرحله توسط گروه های آموزشی و دبیرخانه کشوری 
دروس براساس استانداردها ارزیابی می شوند و در نهایت در اختیار 
طراحان نهایی سؤال قرار می گیرند. چنین ابزاری کمک می کنند 
تا طراح، دانش آموزان سراسر کشور را مدنظر قرار دهد و سطح 
سؤالات را متناسب طراحی کند. ما این کار را در خرداد و شهریور 

امسال انجام دادیم. 
او به فرایند ارسال سؤالات نیز اشاره کرد و افزود: سؤالات به صورت 
رمز شــده برای حوزه های امتحانی ارسال می شــوند. این رمز 
۵دقیقه قبل از شروع آزمون برای رئیس حوزه ارسال می شود؛ 
رئیس حوزه اجرا رمز را در فرمی ثبت و به اتاق تکثیر می فرستد. 
اتاق تکثیر هم که در قرنطینه کامل اســت، ســؤالات را تکثیر 
می کند و پلمب شده تحویل می دهد که در حضور دانش آموزان 

در سالن امتحانی گشوده و توزیع می شود.
رئیس مرکز ارزشیابی و تضمین کیفیت نظام آموزش و پرورش 
ادامه داد: در این فرایند به هیچ عنوان لو رفتن سؤال امکان ندارد. 
آن اخباری که از نشت سؤالات منتشر شده مربوط به زمانی پس 
از توزیع برگه ها بوده که نگرانی ما هم هســت و حتی یک مورد 
هم زیاد است. در اینجا دانش آموز با ابزارهای خاص که معمولی 
نیستند و ابزار جاسوسی اند، سؤالات را برای بیرون ارسال می کند. 
برخی دانش آموزان هم فریب می خورند و متوجه نیستند که آسیب 
خواهند دید؛ زیرا گذشته از بار روانی و عذاب وجدانی که به همراه 
دارد، اگر این تقلب کشف شــود نمرات تمام دروس شان »صفر« 

شده و از شرکت در نوبت بعدی امتحانات نیز محروم می شوند.

واردات خودروی  جانبازان 
۷۰درصد چه شد؟

ملی پوشــان فوتبال ایران روز هفتم بهمن ماه 1۴۰۰ توانستند با 
پیروزی مقابل عراق ، به عنوان نخستین تیم آسیایی به جام جهانی 
راه پیدا کنند که نتیجه آن با یک پاداش ویژه همراه بود. بازیکنان 
تیم ملی فوتبال ایران پس از صعودشان ، درخواست هایی برای درنظر 
گرفتن پاداش ویژه از سوی مسئولان کشوری و فدراسیون فوتبال 
داشتند و بعد از آنکه نسبت به آنها بی توجهی شده بود، اعتراض شان 
را به طور رسمی و رسانه ای نشان دادند و آن را در صفحات مجازی 
خود منتشر کردند که البته در فاصله 2ماه مانده به جام جهانی، 
وعده مجوز ورود خودروی خارجی به کشور به آنها داده شد. نهایتا 
این وعده عملی شد تا بازیکنان روحیه مضاعفی برای مسابقه با 
تیم آمریکا پیدا کنند. با وجود عدم صعود تیم ملی ایران از مرحله 
گروهی جام جهانی ، وعده داده شده به بازیکنان انجام شد و آنها نامه 
ورود یک خودروی خارجی را دریافت کردند. این دومین بار بود که 
بازیکنان تیم ملی فوتبال مجوز ورود یک دستگاه خودروی خارجی 
به ایران را دریافت کردند. پیش از ایــن هم یک بار برای صعود به 
جام جهانی 2۰1۴ ، شاگردان کی روش چنین پاداش ویژه ای گرفته 
بودند. در اینکه قهرمانان ورزشــی برای افتخار باید انگیزه داشته 
باشند و ایجاد انگیزه از جانب مسئولان می تواند آنها را در مسیر 
موفقیت و کسب افتخار برای کشور  بیشتر مهیا کند ، تردیدی نیست 
ولی داشتن خودروی خارجی برای بازیکنان هر چند که حق شان 
است و باید مطابق  شأن و منزلت شان باشد ، بیشتر جنبه تشریفاتی 
و کالای لوکس برای آنان دارد ، اما خودروی مناسب برای جانبازان 
7۰درصد قطع نخاع ، 2پا قطع ، شیمیایی و... کالای لوکس و تجملی 
نیست بلکه نیاز ضروری و حیاتی آنان است. جانبازان 7۰درصد و 
بالاتر برای تردد و رفع نیازهای درمانی ، شغلی ، اجتماعی و سفر 
نیازمند  خودرویی مطمئن که بتواند جایگزین پاهایشان به هنگام 
نیاز باشد ، هســتند تا در جابه جایی و تردد با مشکلات کمتری 
مواجه شوند. جانبازان ویژه توان استفاده از حمل ونقل عمومی را 
ندارند و سامانه حمل ونقل عمومی مناسب وضعیت شان نیست. 
آنان برای انجام امور خود چاره ای ندارند که از وســیله شخصی 
استفاده کنند. وسیله شخصی باید استانداردهای لازم فنی برای 
یک جانباز با شرایط ویژه را داشته باشد. امکانات خودروسازی ما 
به هیچ وجه توان ساخت خودروی مناسب و مطمئن با شرایط فنی 
استاندارد برای گروه های ویژه را ندارد و وعده های داده شده قبلی 
به هیچ وجه محقق نشد. همین مسئله که در ماده ۴۵ قانون جامع 
خدمات رسانی به ایثارگران در قالب عبارت »خودرویی مناسب« از 
آن یادشده است سال هاست جانبازان 7۰درصد و بالاتر را گرفتار 
مشکلات روزمره زندگی کرده است. متأسفانه گوش شنوایی در 
مسئولین تاکنون نبوده که صدای این عزیزان را بشنود. سال هاست 
پیگیر واردات خودروی مناسب برای استفاده خود هستند و توجهی 
به آن نمی شود. به کرات تشکل های ایثارگری به عنوان نماینده 
جانبازان 7۰درصد به دنبال رفع این مشکل بوده اند، با مسئولین 
تراز اول کشور ملاقات داشته اند، مذاکرات مفصلی کرده اند، ولی 
جز وعده های بی پایه و اســاس چیزی نشنیده اند. شاید حجب و 
حیای آنان نمی تواند در مسئولان مؤثر باشد و نجابت شان مانع از 
آن است که مسئولان را وادار به اقدام مؤثر کند. با مطالعه قوانین 
اغلب کشورهایی که در آنها جنگ اتفاق افتاده است مجروحانی که 
مشکلات حرکتی پیدا کنند در دوره های تعیین شده به صورت 
۵ساله از خودروی مناسب ویژه معلولان به صورت رایگان برخوردار 
شده اند ولی جانبازان 7۰درصد و بالاتر که مشکلات حرکتی آنها 
در جامعه امروزی با سختی بیشتر همراه است هیچ گاه به دنبال 
دریافت خودروی رایگان نبوده اند. آنان به دنبال واردات خودرو با 
پرداخت ارز آن هســتند و تنها توقعی که از مسئولین دارند ، این 
است که آنها را حداقل از پرداخت سود و عوارض گمرکی و مالیات بر 
ارزش افزوده معاف کنند و خودروهایی را برای واردات آنان تعیین 
کنند که مناسب وضعیت جسمی و حرکتی آنان باشد و آنها بتوانند 
در مسیر های شهری و جاده ای برون شهری با خیال راحت تردد 
کنند و از گرفتاری هایی که همه می دانند  خودروهای داخلی چه بر 
سر دارندگان آن می آورند ، رها شوند. شایسته است مسئولین نظام   
کسانی که جسم و جانشان را در دفاع از ناموس وطن سپر دشمنان 
کردند و در شرایطی که کشــور به دلیل محدودیت های فراوان 
توان مقابله در برابر دشمنان را از دست داده بود، آنان با فداکاری، 
کمبودها را جبران کرده و در برابر دشمن ایستادند فراموش نکنند 
و به کمترین توقع آنان جهت حضــور در اجتماع برای پیگیری 

نیازهای خود پاسخ مثبت و درخور و شایسته دهند.

 تصویب طرح ارزش مالکانه
 در صندوق ذخیره فرهنگیان

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیــان، جزئیات جدیدی از 
سهیم شدن فرهنگیان در ارزش  افزوده دارایی صندوق ذخیره 
فرهنگیان و محاسبه ارزش واقعی دارایی های این صندوق را 
اعلام کرد و از تصویب قطعی طرح ارزش مالکانه در هیأت امنای 
این صندوق خبر داد و گفت:  صندوق ذخیره فرهنگیان متعلق 
به فرهنگیان شاغل و بازنشسته است و در واقع اینها سهامدار 
صندوق هستند. از سال7۴ به این سو، فرهنگیان عضو صندوق 
شدند و در زمان بازنشستگی، بخشی از حقوق خود را دریافت 
کرده اند. اعضای فعالی هم داریم که حق عضویت می پردازند 
و علاوه بر این، صندوق فعالیت های اقتصادی هم دارد و منابع 

تامین مالی اش از این محل ها تامین می شود.
حمیدرضا نجف پور با بیان این مطلب در نشستی خبری اظهار 
کرد: قریب به ۶۰ شرکت در ۴هلدینگ اقتصادی زیرمجموعه 
داریم. اقدامات خوبی در دوره های مدیریتی گذشته صورت 
پذیرفته، با این حال این صندوق از حیث سودآوری، ساختار 
و پرتفوی سرمایه گذاری، بدهی های سنگین به مجموعه های 
مختلفی چون پتروشیمی ها، زیان های بانک سرمایه و مانند 
آن داشــته و با چالش هایی مواجه بوده است که برخی از آنها 
همچنان پابرجاست. نجف پور با بیان اینکه شناسایی و فهم 
این چالش ها و برنامه ریزی برای کاهش آنها در دســتور کار 
قرار گرفته، گفت: برای تعیین تکلیف هرکدام از مشــکلات، 
گام های بزرگی برداشته شده اســت. برخی از این چالش ها 
بغرنج، پیچیده و انباشته شــده اند و حل آنها در کوتاه مدت 
میسر نیست اما برنامه ریزی برای حل مسائل، انجام شده و یا 

در حال انجام است.

 سیدمجتبی هاشمی
 مدیرکل ارزیابی عملکرد و پاسخگویی 

به شکایات آموزش و پرورش
رتبه بندی کیفی مــدارس در قالب یک 
طرح مشترک میان شورای عالی، اداره 
کل ارزیابی عملکرد و سنجش آموزش 
و پرورش بررسی می شود. علاوه بر این 
نظارت مردمی بــر فرایندهــا و ثبت نام 
الکترونیکی مدارس برای ثبت نام  سال 
آینده دانش آموزان در دســتور کار قرار 
دارد و قرار است که ایرادهای کار در این 

موضوع شناسایی شود./ایرنا

 بیت الله برقراری
 مدیرعامل بیمه اجتماعی کشاورزان، 

روستائیان و عشایر 
براســاس ماده21 این قانــون، دولت مکلف 
اســت بــا تقویــت صنــدوق بیمــه اجتماعی 
روستائیان نســبت به بیمه مادران خانه دار 
و دارای 3 فرزند و بیشــتر اقدام کنــد، در این 
ماده قانونــی تأکید شــده کــه مــادران دارای 
3فرزنــد و بیشــتر از بیمــه رایــگان برخــوردار 
شــوند و مادرانی که دارای 4فرزند یا بیشــتر 
هســتند به ازای هر سال، 2ســال به سوابق 

بیمه ای آنها اضافه شود./ فارس

 علیرضا انجلاسی
  سرپرست معاونت توسعه مدیریت 

و منابع سازمان بهزیستی 
کمــک هزینــه مصــوب مراکــز شــبانه روزی 
برای ســال جاری با ۵۰درصد، مراکز روزانه با 
3۵درصــد، مراکــز ارائــه خدمــات تخصصی 
توانبخشــی در منــزل بــا 4۶درصــد و مراکــز 
مراقبــت در منــزل بــا ۵۰درصــد افزایــش 
می یابــد. کمــک هزینــه مراکــز شــبانه روزی 
از 2میلیــون تومــان بــرای هــر نفــر در مــاه به 

3میلیون تومان افزایش می یابد. / ایسنا

و  یتیــم  کــودکان  حامــی  کشــور  در 
حــدود  از  کــه  هســتند  بدسرپرســت 
و  یتیــم  فرزنــد  143هزارو۵۰نفــر 
271هزارو۶98نفــر فرزنــد محســنین در 
قالب طرح اکرام حمایت می کنند. /روابط  

عمومی کمیته امداد 

و۵2۰ خانه به خانواده های دارای 2معلول و 
بیشتر تحویل داده شده است. این تعداد 
واحــد مســکونی در قالــب 2تفاهمنامــه 
احداث شــده کــه بــا تکمیــل اجــرای آنها، 
183۰۰خانواده دارای 2معلول و بیشتر در 

سراسر کشور خانه دار می شوند. /ایسنا

تومان بــرای احداث مســکن خانه های 
پرمعلــول از ســوی بنیاد مســتضعفان 
تخصیــص یافته اســت کــه ایــن اعتبار 
برای احداث بیش از 1۰هــزارو1۵۰ واحد 
مسکونی در مناطق شهری و 8هزارو14۰ 
واحد در مناطق روستایی است./ ایسنا

 از پرونده های وارده به مجتمع های شورا 
با وجود ورودی بســیار پرونده هــا به این 
شورا در اســتان تهران به صلح و سازش 
ختم می شود. بیشترین درخواست هایی 
کــه مراجعه کننــدگان در ملاقات هــای 
مردمی مطرح می کنند مربوط به تسریع 
در رســیدگی و توجــه به دلایــل جدیدی 

است که ارائه می دهند. / فارس

مبتــلا بــه سیســتونوزیس در کشــور 
شناســایی شــده اند ایــن بیمــاری یــک 
بیمــاری متابولیــک اســت بــا رســوب و 
تجمع غیرطبیعی سيستين در اعضای 
مختلف به ویژه کلیه که آن را تحت شعاع 
قــرار داده و موجب می شــود بســیاری از 
مبتلایان پیوند کلیه شوند. گاهی هم به 

چشم ها آسیب می زند. / ایلنا
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